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OKRM/195/2023/Z/95 

Volební období 9 (2022 – 2026) 

 

Z Á P I S  

ze 10. jednání sociální komise rady města konaného dne 07.12.2023 

 
Přítomni: Mgr. Markéta Elich, Ph.D., Jaromír Frank, Pavla Heyduková, Bc. Jan Hošek, Vladimíra 

Hrušková, Mgr. Jana Kilbergerová, doc. Ing. Lucie Kozlová, Ph.D., Bc. Kamil Podzimek, 

Mgr. Radka Šulistová, Ph.D 

Omluveni: Mgr. Miroslav Bína, MBA, Alice Stierandová 

  

Jednání zahájil a řídil předseda komise Kamil Podzimek. Na úvod znovu přednesl návrh programu a 

dotázal se, zdali s ním všichni souhlasí či mají návrhy na jeho doplnění. Navrhovaný program byl 

jednohlasně schválen.  

 

Průběh jednání: 

1. Pravidla dotačního programu v sociální oblasti pro rok 2024 – dokončení aktualizace.  

Přijato usnesení č. 11/2023 (9 - 9,0,0)  

Členům komise byl v předstihu elektronicky zaslán návrh pravidel dotačního programu, kde byly 

zapracovány změny domluvené na jednání sociální komise dne 2. listopadu 2023.  

Předseda komise v úvodu zmínil, které největší změny v pravidlech nastaly (zavedení 2 nových 

opatření a úprava – sjednocení hodnocení přijatých žádostí, kdy bude kladen maximální důraz na 

potřebnost). Přítomných se dotázal, zdali mají ještě nějaké další připomínky a návrhy na úpravu.  

Jan Hošek přednesl svůj návrh na „matematické“ hodnocení – tzv. normalizaci, která vyrovnává váhu 

jednotlivých hodnocení do objektivnější roviny. Přítomní s tímto postupem souhlasí. Do pravidel 

nebude zakomponován, jedná se o technickou záležitost v hodnocení. Z tohoto důvodu se jednotlivá 

hodnocení členů již nebudou zapisovat do aplikace, ale do předem připravených xls. tabulek, které 

umožní nastavení potřebných vzorců. 

 

Dále mezi členy probíhala ještě diskuze ohledně přerozdělení alokované částky mezi jednotlivá 

opatření. Původní návrh nebyl pozměněn, v případě potřeby lze finanční rámec upravit v průběhu 

hodnocení. 

 

 

2. Diskuze a různé. 

Předseda komise přednesl přítomným návrh termínu na leden – duben 2024 včetně plánovaného 

programu jednání: 

Termín:    Návrh programu: 

11. ledna   Housing First (Mezi proudy, o.p.s.) 

8. února   Akční plán R-PSS pro rok 2024, setkání s Koordinační skupinou  

7. března   Dotační portál města ČB + příprava na hodnocení  

11. dubna   „hodnotící komise“  

 

Jednání budou zahájena vždy v 16:30 h. v zasedací místnosti č. 203 (pokud nebude avizovaná 

změna). 
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Další termíny (květen – červen) budou avizovány na dalších jednáních SK. 

Předseda komise informoval o průběhu zpracování tzv. „mapy prevence“. Aktuálně se podařilo získat 
podklady od Pedagogicko-psychologické poradny v Českých Budějovicích, se kterými se nyní bude 
pracovat. 
Posledním bodem diskuze byla problematika ubytoven (především dětí na ubytovnách), a o hledání 
možností, jak rodiny s dětmi z ubytoven dostat do běžného bydlení.  Doc. Kozlová uvedla, že se 
nepodařily najít vhodné prostory na městskou ubytovnu, a že nalézt vhodné prostory je obtížné.  
P. Heyduková uvedla, že je třeba hledat i další řešení nastalé situace a informovala o příkladu dobré 
praxe z jiných měst. Předseda komise uvedl, že na toto téma můžeme navázat v rámci první lednové 
komise s tématem Housing First. Následně proběhla diskuze nad tím, jací lidé jsou na ubytovnách a 
jaké mají dopady na děti (špatný hygienický stav dětí, nízká docházka, nepodnětné prostředí atd.). 
Doc. Kozlová uvedla, že problém ubytoven a dostupného bydlení je celorepublikovým problémem. 
Dále proběhla diskuse, že na ubytovnách jsou rodiny, kterým se dá pomoci. P. Heyduková uvedla, že 
na ubytovnách se nacházejí také pěstounské rodiny. Komise se tématem bude dále zabývat na 
lednovém jednání, kdy bude jedním z bodů jednání Housing First. Jedná se o složitou problematiku, 
která nemá jednoduchá řešení. Ke každé kauze je třeba individuálního přístupu.  

 
Soubor usnesení:  

K bodu:  Pravidla dotačního programu města České Budějovice na podporu sociální oblasti v 

roce 2024  

sociální komise rady města přijala u s n e s e n í č. 11/2023:  

sociální komise rady města  

d o p o r u č u j e   

radě města návrh Pravidel dotačního programu města České Budějovice na podporu sociální oblasti v 

roce 2024 schválit. 

 

10. jednání sociální komise rady města bylo ukončeno v 18:00 hod. 

 

V Českých Budějovicích dne 07.12.2023 

Zapsala: Mgr. Šárka Kovárnová, sekretářka komise 

Ověřil: Jaromír Frank 

Bc. Kamil Podzimek 

předseda komise 

 


